
SKRAĆENI ZAPISNIK SA 10. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA OZLJA 

održane dana 02. veljače 2023. godine s početkom u 15,30 sati 
 
SJEDNICI NAZOČNI: Bakarić Stjepan, Basar Gordana, Basar Stjepan, Blažun Matija, Čulig  
                                 Nikola, Guštin Boris, Klanfar Đovani, Latin Sabina Angelina, Lipšinić     
                                 Gordana, Marković Josip, Marković Mirjana, Vergot Damir, Vuljanić  
                                 Anđelko 
ODSUTNI: - 
NAZOČNI: 

• Lidija Bošnjak – gradonačelnica 

• Sanja Mikšić – pročelnica JUO Grada Ozlja  

• Kristina Kožar Perez – voditeljica Odsjeka za proračun, financije i gospodarstvo   

• Željko Nahod - viši stručni suradnik za komunalne poslove i zaštitu okoliša  

• Danijel Kožar – viši stručni suradnik za pravne poslove  

• Vedrana Šoštarić – viši referent za opće poslove i informatizaciju 

• Bogdan Bošnjak – ravnatelj Gradske knjižnice i čitaonice Ivana Belostenca Ozalj  

• Stjepan Bezjak – ravnatelj Zavičajnog muzeja Ozalj  

• Zdenka Novosel – v.d. ravnatelja POU Katarina Zrinska Ozalj  

• Melita Golub – v.d. ravnatelja Dječjeg vrtića Zvončić Ozalj 

• Miroslav Cigić, direktor tvrtke Azelija Eko d.o.o.  

• Sunčica Brajković, direktorica tvrtke Komunalno Ozalj d.o.o.  

• Bojan Bilić, predstavnik tvrtke Plan 21 d.o.o.  

• Petra Igrc, predstavnica tvrtke URBING d.o.o. 

• Novinari 
       
ZAPISNIČAR: Erna Kranjčec  

 
Početak sjednice: 15,30 sati  
 
Sjednicu Gradskog vijeća otvorio je Stjepan Basar, predsjednik Gradskog vijeća. Pozdravio 
je sve prisutne, konstatirao da je prisutno 13 vijećnika, te da sjednica može započeti. 
Predložio je dopunu dnevnog reda sa točkama:  
15. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama i dopunama  
      Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Zvončić Ozalj,  
16. Odluka o davanju suglasnosti za potpisivanje ugovora o sufinanciranju Projekta Centar  
      za gospodarenje otpadom Babina gora za 2023. godinu,  
17. Provedbeni plan unaprjeđenja zaštite od požara na području Grada Ozlja za 2023.  

      godinu.   
 

D N E V N I    R E D 
 

1. Aktualni sat 
2. Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice Gradskog vijeća  
3. Zaključak o ispravku tehničke greške u tekstualnom dijelu II. izmjena i dopuna  
    Prostornog plana uređenja Grada Ozlja 
4. Odluka o usvajanju II. izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Grada Ozlja  
    (UPU1) 
5. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Ozlja  
6. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi  
7. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o mjerama za poticanje rješavanja stambenog 
    pitanja mladih obitelji na području Grada Ozlja  
8. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi  
9. Odluka o davanju suglasnosti Općini Ribnik za povjeravanje obavljanja komunalne  
    djelatnosti dimnjačarskih poslova Gradu Ozlju  
10. Odluka o usvajanju Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Ozlja za 2023.  
      godinu  



11. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Pravilnika o unutarnjem ustroju  
      i načinu rada Zavičajnog muzeja Ozalj  
12. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Pravilnika o unutarnjem ustroju  
      i načinu rada Pučkog otvorenog učilišta Katarina Zrinska – Ozalj  
13. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Pravilnika o unutarnjem ustroju  
      i načinu rada Gradske knjižnice i čitaonice Ivana Belostenca Ozalj  
14. Izvedbeni plan aktivnosti – Grad prijatelj djece za 2023. godinu  
15. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama i dopunama  
      Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Zvončić Ozalj  
16. Odluka o davanju suglasnosti za potpisivanje ugovora o sufinanciranju Projekta Centar  
      za gospodarenje otpadom Babina gora za 2023. godinu  
17. Provedbeni plan unaprjeđenja zaštite od požara na području Grada Ozlja za 2023. god.  
 
Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po Dnevnom redu.   

Rasprava: - 
Dnevni red je prihvaćen JEDNOGLASNO, 13 ZA 
Rad sjednice nastavlja se po utvrđenom dnevnom redu. 

 
Točka 1.  

AKTUALNI SAT  
 

Mirjana Marković je pozdravila nazočne. Postavila je pitanje gradonačelnici. Informirana je 
da je u Netretiću u industrijskoj zoni prodano zemljište od 11.000 m2 za izgradnju tvornice 
za proizvodnju robota investitoru iz Austrije. Ima saznanje da su se u jesen prošle godine u 
tvornici Kordun u Malom Erjavcu vršila ispitivanja jedne firme iz Rijeke o stupnju 
zagađenosti ili utjecaja na okoliš par elemenata koji su bili prije proizvodnje. Zanima  ju 
imamo li mi kakvih saznanja i investitora za tu tvornicu.  
Drugo pitanje odnosi se na POS-ove stanove. Radio Mrežnica je izvijestila da je karlovačka 
Županija održala sastanak u vezi izgradnje POS-ovih stanova za mlade. Znamo da je Ozalj 
takvu stambenu zgradu dobio pred 20 godina, a potrebe za stanovima pogotovo veće 
kvadrature za obitelji koje ne žele graditi kuće, a imamo i veliki problem kadrova koji 
nemaju gdje stanovati npr. liječnici, profesori, veterinari i slično.  
 
Gradonačelnica je pozdravila nazočne. Odgovorila je na pitanje stavljanja u funkciju 
napuštene tvornice Kordun u Slapnu. Ima informacije od strane vlasnika Hrvatskog Zavoda 
za zapošljavanje. Bio je raspisan javni natječaj za prodaju tog poslovnog objekta. Dana  27. 
siječnja je bilo otvaranje ponuda i ono što jedino može reći da će u vrlo kratkom roku ta 
tvornica biti stavljena u funkciju jer znamo da je bilo zainteresiranih investitora. Ono što je 

Grad Ozalj napravio po tom pitanju i sigurno je to doprinijelo raspisivanju ovog natječaja 
zajedno sa KŽ, pisali smo dopise i požurnice i drago joj je i zahvaljuje HZZ-u što je konačno 
raspisao natječaj za prodaju, a ne za zakup. Interes za taj prostor od strane investitora je 
porastao nakon izgradnje novog mosta u Pokupju jer više nema onog ograničenja kakvo je 
bilo na starom mostu u Gornjem Pokupju.   
Drugo pitanje je bilo izgradnja POS-ovih stanova. Mi smo se u Ozlju orijentirali što 
pokazuju i demografske mjere koje provodimo, a to je davanje potpora za mlade obitelji i ne 
samo za naše nego za sve one koje bi htjele doći na naše područje i prošle godine smo 
sklopili ugovore za 8 mladih obitelji. Od toga dvije nisu bile iz Ozlja. Došli su živjeti ovdje jer 
je izuzetna lokacija i geografski položaj Ozlja, blizina Karlovca, Jastrebarskog, Zagreba, te 
ulaskom u Šengenski prostor i Slovenije. Ono što je nama u cilju je da pokušavamo 
motivirati mlade ljude za kupnju kuća na našem području. Zajedno sa Karlovačkom 
županijom pokušavamo naći model i zamolili smo županicu da uvrsti i naselja iz Ozlja u 
kategoriju nerazvijenih kako bi i mladi sa našeg područja konkurirali za potpore  
Karlovačke županije jer Grad Ozalj ne ulazi u tu kategoriju. Uvažena je naša sugestija i 
predložili smo neka naša naselja na način da smo stavili sva naselja koja imaju 10 
stanovnika manje između dva popisa stanovništva. To su sva naselja koja imaju 
infrastrukturu, osim centra Ozlja. Potičemo naseljavanje naših ruralnih prostora, a što se 



tiče stanova ima ih i praznih u Ozlju. I sam Grad ima nekoliko stanova koje namjerava 
urediti.   
 
Đovani Klanfar je pozdravio nazočne. Postavio je pitanje za gradonačelnicu koje je ujedno 
nastavak od prošlog puta. Zahvaljuje se na pisanom odgovoru. Pročitao je tekst sa 
teleteksta HRT-a vezano za WRC. „WRC Croatia je prošle godine hrvatskom turizmu donio 
preko 105 miliona eura uz više od 310 tisuća gledatelja koji su pratili brzinske ispite na 
hrvatskim cestama. Rezultati provedbene studije Ekonomskog fakulteta Zagreb pokazuju 
da se navedenom utrkom bitno povećao broj noćenja. Smatra da ako mi od 105 miliona 
eura ne možemo dobiti nešto što će biti značajan doprinos za Grad Ozalj da se s time ne bi 
smjeli pomiriti. Još dvoje godine imamo garantirano sudjelovanje rallya na našem području 
i misli da bi se trebali značajnije potruditi da imamo izravan utjecaj, a ne da ga nemamo 
izravan utjecaj na proračun. To znači da naš proračun izravno nabubri malo jače, a ne da 
nam stagnira i ostane na istom nivou. Uložimo u to da izvučemo novce, jer ako je rally 

donio 105 miliona eura, a trećina rallya je na našem području, onda bi bar jedan posto 
trebalo izvući iz toga, a to je 1 milion eura. Ako to nismo sposobni, onda bi se trebali 
zapitati zašto nismo sposobni i zašto ne unajmimo ljude koji bi to mogli napraviti. To je 
njegovo mišljenje a i drugih ljudi da nam novac prolazi kroz prste. Nema smisla da 
propustimo takvu šansu. Zamolio je pismeni odgovor zašto ne zarađujemo više i zašto se ne 
potrudimo da zaradimo više. Ako ne znamo mi, zašto ne unajmimo ljude koji to znaju.   
Pitanje za gospodina Miroslava Cigića vezano za zapušteni izgled Ozlja. Ozalj je vrlo prljav, 
neuredan, puno smeća, divljih deponija, nedostatak kanti za smeće. Uredbom da se uklone 
zeleni otoci izravno je doprinijelo tome da se pojavljuju divlji deponiji na području Ozlja. 
Jedno od njih je iznad kupališta u Ozlju u Kupskoj ulici, a drugi je preko puta za naselje 
Goli Vrh na ugibalištu ceste. To je vrlo ružna slika našeg grada, a ima ih još po šumama. To 
je uzrokovalo ukidanjem zelenih otoka. Zašto donositi takve odluke koje nisu dobre. Zašto 
se ne donijeti alternativne odluke koje bi mogle spriječiti da se divlje deponije stvaraju na 
našem području i zašto u samom Ozlju ne postaviti više kanti za smeće jer nam je Ozalj 
jako prljav. Najgori primjer je prema Osnovnoj školi. Djeca nisu dobro odgojena, a nemaju 
ni kamo baciti smeće. Zelene površine se ne uređuju kako bi trebalo. Tu je kriv netko tko 
evidentno nema ukusa ili ne zna kako se to radi. Postavio je konkretno pitanje dali je došlo 
vrijeme da se nabavi savjetnik za tako nešto, jer ovako kako mi uređujemo zelene površine 
u Ozlju to nije tako u redu. Moli pismeni odgovor.  
 
Gradonačelnica je odgovorila da možemo biti jako zahvalni i sretni što se WRC odvija na 
našem području i što su naši smještajni kapaciteti tada puni. To je sigurno jedan od 
glavnih razloga zašto je Karlovačka županija druga po redu prema odličnim brojkama u 
turizmu što se tiče kontinentalnog dijela Hrvatske odmah iza Zagreba. Na kraju sjednice 

pogledat ćemo prezentaciju za koju smo dobili dozvolu od izrađivača Ekonomskog fakulteta 
u Zagrebu. Misli da su se naši gospodarstvenici, smještajni kapaciteti i svi ostali prošle 
godine dobro snašli, a to je svakako i velika promocija za Grad Ozalj. Ako gospodin Klanfar 
u tome ne vidi dobrobit i ako smatra da je jedina dobrobit da organizator WRC-a uplati u 
proračun Grada Ozlja novac, onda nema riječi.  
 
Miroslav Cigić pozdravio je nazočne. U prosincu prošle godine nabavljene su manje kante 
ili koševi koji će se tijekom veljače postaviti na lokacije po Ozlju (prema osnovnoj školi, na 
Autobusnom kolodvoru i na neke nove lokacije). Svi zeleni otoci nisu ukinuti, ostalo je par 
zelenih otoka kod zgrada na Kurilovcu, kod DV Zvončić, kod zgrade branitelja i iza Tropika.  
Divljih deponija ima i saniraju se, ali u prošloj godini ih nije bilo previše. Ovaj divlji deponij 
kod Golog Vrha će zabilježiti i očistiti će se.  
Što se tiče uređenja zelenih površina, za sve za što nisu sigurni kako, konzultiraju se sa 
tvrtkom Zelenilo Karlovac da ih upute što i kako napravit. Ima i dosta površina koje nisu 
više godina održavane. Pripremit će pismeni odgovor.  
 
Nikola Čulig je pozdravio nazočne. Postavio je pitanje na inicijativu mještana naselja 
Ferenci i Zaluka. Unutar zadnja dva tjedna počela je eksploatacija ogrjevnog drva Hrvatskih 



šuma koja je dana u koncesiju. Put koji je mještanima jako bitan pogotovo za vrijeme višeg 
vodostaja rijeke Kupe koji se događa sve češće, se plavi do naselja Gornja Zaluka. Do pred 
mjesec dana cesta prema Ferencima je bila prohodna za osobni automobil. Jučer je osobno 
išao pogledati i traktori tipa Ferguson i Tomo Vinković više ne mogu tuda proći, a kamoli 
osobni automobil. Pitanje glasi, kada je potpisivan ugovor da li je dogovoreno da će 
koncesionar vratiti cestu u prvobitno stanje. Za asfaltni dio ceste koju su mještani Ferenaca 
samo izgradili u polovici sa Općinom Ozalj skupili su 20.000 maraka. Ta cesta je sada 
gotovo makadamska zbog kamiona iako su postavljene dvije table max opterećenje 5 tona. 
Naravno to se ne poštuje, jer kamioni koji voze drva su pretovareni najmanje 5 puta više od 
dozvoljenog ograničenja. Ako ta cesta ne bude u funkciji, a ova druga bude poplavljena 
nitko od hitnih službi ne bude mogao tuda proći. Upitao je ima li  Grad Ozalj ugovor u 
kojem piše da koncesionar mora vratiti cestu u prvobitno stanje i postoji li rok vraćanja 
ceste u prvobitno stanje.  
Opaska na dostavu materijala za sjednicu Gradskog vijeća koji stižu kasno.   

 
Gradonačelnica je kazala da smo ovih dana imali telefonskih poziva i dolazaka mještana u 
Grad Ozalj. Mi imamo Odluku o nerazvrstanim cestama gdje su donesena pravila vezano za 
prekomjerno korištenje ceste na način da tvrtka ili tko ima namjeru prekomjerno koristiti  
nerazvrstane ceste da se mora obratiti u Grad Ozalj najmanje 8 dana prije početka, uplatiti 
30,00 kn po toni i tek kada uplati novac dobiva rješenje Grada Ozlja. Radi se o tvrtkama 
koje nama upućuju Hrvatske šume. Ovih dana se dogodila situacija da tvrtka nije imala 
potrebno rješenje Grada Ozlja. Policija ih je zatekla, nosi nisu imali rješenje Grada i nastao 
je problem. Ono što smo mi tada napravili, izašli smo na teren, izvijestili policiju, ali isto 
tako i Hrvatske šume. Sa g. Rožmanom iz Hrvatskih šuma je dogovoreno da će Hrvatske 
Šume sanirati potrebnu količinu kamena i omogućiti će i stroj i vrlo brzo će biti riješeno. 
Problem je bio taj što ni mi u Gradu nismo imali saznanja da se vozi.   
Sa tvrtkom GMTT Lešćanec imamo ugovor za održavanje makadamskih puteva, ali je 
dogovoreno sa Hrvatskim šumama da će to oni odraditi. Svjesni smo toga da imamo jako 
puno asfaltiranih cesta koje će biti potrebno sanirati.  
Vezano za dostavu materijala, materijali su dostavljeni sukladno čl. 66. Poslovnika 
Gradskog vijeća. 
 

Točka 2.  
USVAJANJE ZAPISNIKA SA 9. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA 

 
Predlagatelj: Predsjednik Gradskog vijeća  
Rasprava: - 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA 

Zaključak: Usvaja se zapisnik sa 9. sjednice Gradskog vijeća  
 

Točka 3. 
ZAKLJUČAK O ISPRAVKU TEHNIČKE GREŠKE U TEKSTUALNOM DIJELU  
II. IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA UREĐENJA GRADA OZLJA 

 
Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Petra Igrc, predstavnica tvrtke URBING d.o.o.  
Prostorni plan uređenja Grada Ozlja donesen je 2006. godine (Službeni glasnik Grada Ozlja 
broj 4/06) nakon čega su donesene jedne izmjene i dopune 2015. godine (Službeni glasnik 
Grada Ozlja broj 5/15). Nakon tih izmjena 2021.g. donesena je Odluka o izradi II. Izmjena i 
dopuna Prostornog plana uređenja Grada Ozlja (Službeni glasnik Grada Ozlja broj 4/21) (U 
daljnjem tekstu: Plan). Plan je izrađen temeljem Odluke o izradi Plana (uključujući stručne 
analize prethodno izrađene od strane Nositelja i međusobnih konzultacija Nositelja izrade i 
Stručnog izrađivača) te temeljem analize zahtjeva javnopravnih tijela. Zahtjevi su prostorno 
određeni te su nakon izvršene analize opravdanosti i mogućnosti uvrštenja u Plan unesene 
izmjene. Nakon što je nacrt prijedloga Plana provjeren i usklađen sa stavovima i strateškim 
opredjeljenjima Grada Ozlja, Gradonačelnica je svojim zaključkom utvrdila Prijedlog plana 



za javnu raspravu. Javna rasprava je objavljena sa svim pojedinostima u javnim glasilima i 
na mrežnim stranicama Grada Ozlja i Ministarstva prostornog uređenja, graditeljstva i 
državne imovine. Uz objavu u javnim glasilima, Grad Ozalj je prije početka javne rasprave 
dostavio posebnu obavijest svim javnopravnim tijelima, odnosno svim tijelima koja su 
navedena u odluci o izradi Plana s pozivom na sudjelovanje. 
Nakon javne rasprave, Izrađivač i Nositelj izrade Plana izradili su i objavili Izvješće o javnoj 
raspravi i Nacrt konačnog prijedloga Plana u skladu s odredbama Zakona. 
Obzirom na pristigle primjedbe i neusklađenosti donesena je Odluka Grada da će se 
ponavljati javna rasprava, te se ponovno izrađuje nacrt prijedloga plana za utvrđivanje 
prijedloga plana za ponovnu javnu raspravu uz ponovnu obradu svih pristiglih 
primjedbi/zahtjeva i inicijativa od početka izrade Plana. 
Kod obrade svih primjedbi/zahtjeva i inicijativa izrađena je tablica sa odgovorima o 
prihvaćanju, odnosno ne prihvaćanju istih.  
Primjedba zavedena pod brojem 38 koja se odnosila na proširenje građevinskog područja je 

prihvaćena i prikazana na kartografskom prikazu Plana. 
Zahtjev pod brojem 114 koji se odnosio na isto područje je prihvaćen u obradi, ali je 
tehničkom pogreškom zahtjevom predložena izmjena članka 50.,st.(4) ostala neevidentirana 
u tekstualnom dijelu plana. 
Prikazani su dijelovi Odredbi usvojenog Plana sa prikazom konačnog ispravka tehničke 
pogreške, scan zaprimljenih zahtjeva br. 38. i 114., kao i izvod iz tablice obrađenih 
zahtjeva. 
Rasprava: - 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA    
Zaključak: Donosi se zaključak o ispravku tehničke greške u tekstualnom dijelu II.  
                 izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Ozlja 
 

Točka 4. 
ODLUKA O USVAJANJU II. IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA  

UREĐENJA GRADA OZLJA (UPU1) 
 

Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Bojan Bilić, predstavnik tvrtke PLAN 21 d.o.o.  
Pozdravio je nazočne. Kazao je da je ovo  danas najugodniji dio njegovog posla, a to je 
trenutak kada privodimo kraju jedan zajednički rad. Vjeruje da smo u jednom vrlo kratkom 
roku manje od dva mjeseca uspjeli doći do toga da Odluku o II. Izmjenama i dopunama 
urbanističkog plana uređenja Grada Ozlja dovedemo do gradskog vijeća i konačnog 
prijedloga koji se danas nalazi pred vijećnicima na usvajanju. Na slajdu se vide tri osnovne 
točke koje su bile zapravo tri teme izmjene urbanističkog plana. Svaki projektni zadatak u 

koji ulaze planski projektni zadatak se vrlo precizno utvrđuje odlukom o izradi. Ono što je 
bilo zadano su tri stvari koje su se u planu mijenjale i koje su se smjele i mogle mijenjati. 
Prva i najvažnija stvar sa aspekta javnog interesa je utvrđivanje boljih i kvalitetnijih 
mogućnosti za rekonstrukciju vrtića. Druga točka je omogućavanje gradnje trgovačkog 
centa. Treća točka oko koje se najviše razgovaralo i ugodno je iznenađen i jako mu je drago 
da je treća tema koja je ovdje obrađivana hoće li u Ozlju i na koji način razvijati javne 
urbanističko-arhitektonske natječaje pobudila najveću reakciju svih koji su o tome 
razgovarali. To su lokacije Kaptola i Ozljanke. Zajednički prijedlog je bio da se obveza 
provedbe javnih urbanističkih arhitektonskih natječaja promijeni u preporuku. Jako puno 
smo o tome razgovarali i kratko bi sumirao raspravu koja se vodila i koja je na određeni 
način rezultirala izvješćem o javnoj raspravi sa jednim razumnim i logičnim kompromisnim 
rješenjem a to je da javni urbanistički arhitektonski natječaj doista negdje je prednost i 
rezultirao je sa značajnim inovacijama i kvalitetnim pomacima u prostoru, no nije uvijek 
bilo tako i u nekim situacijama ti natječaji nisu bili uspješni. Nema recepta ni univerzalnog 
rješenja. Ono što on mora podržati to je da Zakon o prostornom uređenju vrlo jasno kaže 
kada i gdje se provode ti natječaji. Vrlo je problematično raspisivanje javnog natječaja na 
lokacijama privatnih vlasnika i vrlo je problematično za lokacije koje nisu javne i društvene 
namjene. Nismo uvijek svi mislili isto, ali razgovor je vođen vrlo kvalitetno. Rješenje za koje 



se Grad Ozalj kao nositelj izrade opredijelio legalno i on ga podržava. Misli da ovaj plan 
donosi značajna unapređenja koja su važna. Tri točke donose iskorak u daljnjem razvoju i 
nada se da će se danas podržati konačni prijedlog koji je pred vijećnicima. Sve one rasprave 
koje smo vodili bile su vrlo konstruktivne, kvalitetne, tragovi rasprava nalaze se i u planu i 
izvješćima sa javne rasprave a konačne odluke o prostoru uvijek će na kraju biti na 
vijećnicima. Savjetovao ih je u najboljoj namjeri i vjeruje da je rješenje koje je predloženo 
jedan razuman i logičan kompromis koje svima znači korak naprijed. Gradonačelnica ga je 
obavijestila da je ona podnositeljica jednog amandmana koji je legitiman i legalan i odnosi 
se na rješenja koja su prezentirana prije pa može gradonačelnica reći nešto o tome a on 
stoji na raspolaganju za sva ostala pitanja.  
Rasprava: -  
Gradonačelnica se zahvalila gospodinu Biliću, gospođi Petri Igrc za prijašnju točku, te 
svima koji su se uključili u izradu II. Izmjena i dopuna UPU1. 
Ono čega smo se prvenstveno držali sukladno Odluci o izradi II. Izmjena i dopuna UPU-a, 

gdje smo tada predlagali da će se ukinuti obveza raspisivanja urbanističko arhitektonskih 
natječaja sukladno čl. 55. Zakona o prostornom uređenju. Urbanistički plan uređenja 
Grada Ozlja ima krovni zakon a to je Zakon o prostornom uređenju gdje stoji da odredbama 
za provedbu prostornog plana lokalne razine propisuje se po potrebi obveza provedbe 
javnog arhitektonskog natječaja za odabir idejnog rješenja za zgrade i druge zahvate u 
prostoru javne i društvene namjene te za zahvate u prostoru na zemljištu u vlasništvu JLS. 
Što se tiče ove dvije lokacije u trenutno definiranom obuhvatu Ozljanke uopće nema 
prostora dakle što se tiče javne i društvene namjene ni zemljišta odnosno zgrada u 
vlasništvu Ozlja unutar obuhvata Kaptol a zemljište u vlasništvu Grada Ozlja zauzima 
približno petinu površine obuhvata, a ostalo je privatno ili dio državne ceste.  
Razgovarali smo cijelo vrijeme da ne bi išli na potpuno ukidanje obveze raspisivanja 
arhitektonsko urbanističkog natječaja iako za privatno vlasništvo to ne možemo raspisati.  
Prijedlog je da smo išli na preporuku raspisivanja natječaja za ove dvije lokacije i u 
prvotnom prijedlogu je bilo ukoliko ne dođe do raspisivanja urbanističko arhitektonskog 
natječaja da je za te lokacije obvezna izrada stručnog rješenja koje odobrava Grad Ozalj. U  
međuvremenu je održana sjednica MO Ozalj i raspitali smo se za iznose i stručnu studiju i 
samu metodologiju na koji bi način to izgledalo ako idemo izrađivati stručno rješenje za ovaj 
dio koji nije naše vlasništvo i kako obavezati privatnog investitora da to poštuje. Ovdje 
imamo HEP, Expetra grupu i vlasništvo Krunoslava Stupića. Ispostavilo se da je jedini 
način da GO izradi stručno rješenje kojeg bi se poslije svi vlasnici morali držati. Međutim 
postavlja se pitanje koje je opravdanje trošiti sredstva iz proračuna Grada Ozlja za nešto što 
nije vlasništvo Grada. Isto tako u gornjem Ozlju, stručno rješenje nešto košta, vremenski ne 
traje dugo. Tim stručnim rješenjem bi zaključali gradnju. Kada dođe do rekonstrukcije 
državne ceste gdje se sada rješavaju imovinsko pravni odnosi potrebno je raspisati 
urbanističko arhitektonski natječaj. Ako se raspisuje arhitektonsko urbanistički natječaj po 
trenutačno važećem urbanističkom planu i za Ozljanku se mora raspisati za cijelu cjelinu i 
Stupićevo i HEP-ovo. Isto tako i za gornji Ozalj za cijelu cjelinu.  
Nakon održane sjednice VMO Ozalj i konzultacija, mislim da bolje rješenje, a u cilju što 
bržeg stavljanja u funkciju obiju lokacija, dodan je stavak, umjesto stručnog rješenja u 
prijedlogu, opisan u danas dostavljenom amandmanu, sukladno čl. 103. st. 2) Poslovnika. 
Stoga se predlaže izmjena članka 16. koja glasi:  
''Članak 143. mijenja se i glasi: 
''(1) Za funkcionalno rješenje i oblikovanje pojedinih važnijih građevina i površina i 
prostorno uređenje atraktivnih dijelova gradskog prostora, UPU-om grada Ozlja utvrđena je 
preporuka raspisivanja urbanističko - arhitektonskih natječaja, koji mogu biti pozivni i 
javni, za sljedeće lokacije: - lokacija “Ozljanka” u centru Ozlja, -lokacija Kaptol. 
(2) Neovisno o provedbi urbanističko-arhitektonskih natječaja iz prethodnog stavka, za 
navedene lokacije određuju se sljedeći uvjeti gradnje na tom području: 
postojeće prometnice, pješačke površine, trgovi i sl. te infrastrukturni sustavi (vodovod, 
odvodnja, energetika, elektroničke komunikacije i sl.) mogu se rekonstruirati i 
nadograđivati prema potrebi i posebnim uvjetima nadležnih javnopravnih tijela i jedinice 
lokalne samouprave, postojeće građevine mogu se rekonstruirati u postojećim gabaritima, 



odnosno nadograđivati do najviše propisanih uvjeta smještaja i gradnje propisanih za tu 
namjenu Planom. 
Nova gradnja omogućava se prema uvjetima odredbi ovog Plana za planiranu namjenu. 
(3) Prostorni obuhvati urbanističko - arhitektonskih natječaja označeni su na 
kartografskom prikazu broj 3. - Uvjeti korištenja, uređenja i zaštite površina, 3.A. - Uvjeti 
korištenja u mjerilu 1:5:000.“ 
Napomenula je da niti jedna građevina nije pod zaštitom Ministarstva kulture. Ovo sve je u 
cilju stavljanja u što bržu funkciju.  
 
Gordana Lipšinić je pozdravila nazočne. Drago joj je da se u Gradu Ozlju napredovalo i 
dodatno trudilo oko ove teme. Što se tiče ukidanja obveznog natječaja za lokacije Kaptol i 
centar, ponovit će svoje komentare. Obveza raspisivanja javnog natječaja postojala je preko 
20 godina u ozaljskom urbanističkom planu i štitila je prostor na taj način. Prostor kao 
neponovljivi resurs koji ako jednom zeznemo popravit ga više ne možemo. Usprkos 

preporukama raspisivanja urbanističko arhitektonskog natječaja koje je i struka iznijela,    
divi se gradonačelnici i žao joj je što je popustila na način da se oko ovoga donosi politička 
odluka. U nekim stvarima to nije pametno i dobro jer je nepopravljivo. Ako je nešto 
godinama trajalo hrabro je preuzimati odgovornost da će ukoliko se ne pristupi provedbi 
natječaja ostaje preporuka. Tu preporuku neće uvažiti nitko. Neće ju uvažiti na Grad na 
Kaptolu iako je tamo vlasništvo grada u 1/5, jer je prvi argument za ukidanje toga jer to 
nešto košta. Košta ali je naša obveza da znamo staviti što je jedno ispred drugoga i što je 
važnije. Žao joj je da je unatoč apelu struke koji je bez izuzetka potvrdila opravdanost 
dosadašnje obveze provođenja natječaja kao najboljeg rješenja za očuvanje prostora javnog 
dobra to jednostavno nije uvaženo nudi im se odluka kakva se nudi. Zbog iskustva u 
vođenju gradom kao neke odluke kad postanu političke odluke mogu biti itekako štetne i 
nepovratno štetne za javi interes usudi se reći da neće glasati za ovakvu odluku.  
 Gradonačelnica je postavila protupitanje je li Grad Ozalj za Gornji Ozalj raspisivao 
urbanističko arhitektonske natječaje u mandatu Gordane Lipšinić. 
 
Mirjana Marković je imala primjedbu da su materijali za točku 4. došli u utorak i tek 
danas ih je stigla pogledati.  
Budući da se radi o centru Ozlja moramo imati dobru i konkretnu podlogu kako ga urediti. 
Zašto ne riskiramo sredstva iz proračuna i uredimo Ozalj prema Čakovcu, Požegi i 
Virovitici. Ima informaciju da je prema konceptu trebalo je srušiti kuću Lončar.  
Ovaj amandman su dobili prije početka sjednice i mišljenja je da treba stajati ne preporuka 
nego obaveza. Ispred kluba vijećnika SDP-a moli 10 minuta pauze da se dogovore oko 
glasanja. 
 

Đovani Klanfar je upitao koja je uloga građana u projektima da nešto sugeriraju.  
Bojan Bilić je odgovorio da su susjedi stranke u postupku i imaju se pravo očitovati.  
 
10 minuta pauza 16.54 sati 
Nastavak sjednice u 17.04 sati 
 
Mirjana Marković je kazala da SDP podržava trgovački centar i DV Zvončić Ozalj, ali 
Ozljanku i Kaptol ne.    
 
Usvajanje: 7 ZA, 6 SUZDRŽAN  
Zaključak: Donosi se Odluka o usvajanju II. izmjena i dopuna Urbanističkog plana  
                 uređenja Grada Ozlja (UPU1) 
 

 
 
 
 
 



Točka 5. 

ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O DODJELI 
 JAVNIH PRIZNANJA GRADA OZLJA 

 
Predlagatelj: Gradonačelnica   
Izvjestitelj: Sanja Mikšić, pročelnica JUO  
Članak 11. st. 3. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi („Narodne novine“ 
33/01, 60/0, 129/05, 36/09, 109/07, 125/08, 150/11, 144/12, 123/17, 98/19, 144/20) 
određuje da predstavničko tijelo grada može utvrditi javna priznanja.  
Članak 8. Statuta Grada Ozlja (Službeni glasnik“ Grada Ozlja 3/21-pročišćeni tekst) 
određuje da Gradsko vijeće Grada Ozlja odlučuje o dodjeli javnih priznanja Grada Ozlja 
građanima i pravnim osobama za naročite uspjehe u svim područjima gospodarskog i 
društvenog  života od značenja za Grad.  
U članku 3. stavak 1. Odluke o javnim priznanjima Grada Ozlja („Službeni glasnik“ Grada 

Ozlja 9/2017) dodaje se 3. točka koja glasi: ‘‘3) Zahvalnica Grada Ozlja‘‘.  
Članak 5. stavak 2. mijenja se i glasi: ‘‘U jednoj kalendarskoj godini mogu se dodijeliti 
najviše četiri nagrade Grada Ozlja, neovisno o pojedinom području.‘‘ Iza članka 6. dodaje se 
članak 6.a koji glasi: ''Gradonačelnica Grada Ozlja može svojom odlukom dodijeliti 
Zahvalnicu Grada Ozlja građanima Grada Ozlja ili drugim osobama za njihova djelovanja 
kojima su doprinijeli razvoju, boljitku ili promociji Grada Ozlja, bez obzira na zaprimljene 
prijedloge za dodjelu javnih priznanja.'' U članku 7. stavak 2) se briše. Predloženim 
izmjenama i dopunama odluke o dodjeli javnih priznanja grada Ozlja, a na prijedlog Odbora 
za javna priznanja, utvrđuju se vrste priznanja i broj priznanja koje je moguće dodijeliti u 
jednoj kalendarskoj godini.  

Rasprava: - 
Usvajanje: 13 ZA  
Zaključak: Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o dodjeli javnih  
                 priznanja Grada Ozlja 
 

Točka 6. 
ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI 

 
Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Sanja Mikšić, pročelnica JUO  
Člankom 95. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ br. 68/18, 110/18, 
32/20) 1) propisano je da predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave donosi odluku o 
komunalnoj naknadi kojom se određuju: 
1. područja zona u jedinici lokalne samouprave u kojima se naplaćuje komunalna naknada 
2. koeficijent zone (Kz) za pojedine zone u jedinici lokalne samouprave u kojima se  
    Naplaćuje komunalna naknada 
3. koeficijent namjene (Kn) za nekretnine za koje se plaća komunalna naknada 
4. rok plaćanja komunalne naknade 
5. nekretnine važne za jedinicu lokalne samouprave koje se u potpunosti ili djelomično  
    oslobađaju od plaćanja komunalne naknade 
6. opći uvjeti i razlozi zbog kojih se u pojedinačnim slučajevima odobrava djelomično ili  
    potpuno oslobađanje od plaćanja komunalne naknade. 
Budući da u važećoj Odluci o komunalnoj naknadi („Službeni glasnik“ Grada Ozlja broj 
1/19, 6/19) koeficijenti namjene nisu bili usklađeni sa Nacionalnom klasifikacijom 
djelatnosti 2007., a neke djelatnosti nisu uopće bile normirane, iste je bilo potrebno 
izmijeniti, odnosno propisati koeficijente namjene za sve prostore, na način da se 
izmjenama minimalno utječe na interese pravnih i fizičkih osoba, kao i da se detaljnije 
normiraju djelomična i potpuna oslobođenja. 
U članku 14. važeće Odluke o komunalnoj naknadi („Službeni glasnik“ Grada Ozlja broj 
1/19, 6/19) propisano je da se u pojedinačnim slučajevima može odobriti privremeno 
oslobađanje od plaćanja komunalne naknade na vlastiti zahtjev: 
1) - obveznika plaćanja komunalne naknade ako je osobno ili netko od članova obitelji iz  



      zajedničkog kućanstva korisnik prava na zajamčenu minimalnu naknadu prema  
      rješenju nadležnog Centra za socijalnu skrb, dok ta prava traju 
2) - obveznika nositelja domaćinstva bez prihoda ili s prihodima prema sljedećim  
      kriterijima: samac sa mjesečnim prihodom do 1.000,00 kn te 300,00 kn za svakog  
      daljnjeg člana kućanstva pod uvjetom da su svi članovi kućanstva stariji od 65 godina 
3) - obveznika plaćanja komunalne naknade - nositelj kućanstva, osobe sa priznatom 80- 
      100% -nom tjelesnom invalidnošću 
4) - obveznika koji je nositelj staračkog domaćinstva (pod staračkim domaćinstvom smatra  
      se kućanstvo u kojem živi bračni par sa prosjekom godina preko 80 godina ili samac  
      stariji od 80 godina) 
5) - obveznika na čijoj je nekretnini, uslijed elementarne nepogode ili druge nezgode,  
      nastala veća šteta i privremeno nije pogodna za korištenje, na najduži rok od godine  
      dana 
6) - kućanstva u kojima prebivaju operativni članovi vatrogasnih postrojbi dobrovoljnih 

      vatrogasnih društava s područja Grada Ozlja na temelju potvrde Vatrogasne zajednice  
      grada Ozlja, uz staž u statusu operativnog člana vatrogasne postrojbe od najmanje  
      godinu dana. 
U članku 15. propisano je da rješenje o privremenom oslobađanju od obveze plaćanja 
komunalne naknade donosi Jedinstveni upravni odjel za jednu kalendarsku godinu, po 
zahtjevu obveznika uz priložene dokaze o ostvarivanju tog prava sukladno odredbama ove 
Odluke, a u st. 2) da se zahtjev za ishođenje rješenja o privremenom oslobađanju od obveze 
plaćanja komunalne naknade podnosi svake kalendarske godine posebno. 
S obzirom da je dana 23. ožujka 2022. godine na temelju čl. 96. st. 5. Zakona o vatrogastvu 
(NN 125/19) gradonačelnica donijela Odluku o visini, načinu obračuna i isplati naknade 
dobrovoljnim vatrogascima, prema kojoj dobrovoljni vatrogasci imaju pravo na naknadu u 
iznosu od 44,00 kn neto/sat za sudjelovanje na vatrogasnim intervencijama na temelju 
operativnih planova angažiranja i pravo na naknadu za sudjelovanje na ostalim operativnim 
aktivnostima sukladno pisanoj zapovijedi zapovjednika Vatrogasne zajednice Grada Ozlja, 
predlaže se Gradskom vijeću ukidanje privremenog oslobođenja od plaćanja komunalne 
naknade i definiranje roka u kojem je potrebno podnijeti zahtjev za oslobođenje. 
U svrhu proširenja gospodarske djelatnosti u Poduzetničkoj zoni Lug i daljnjeg 
gospodarskog razvoja Grada, predlaže se da pravne i fizičke osobe koje počinju obavljati 
djelatnost oslobađaju se od plaćanja komunalne naknade i to: 
1. u prvoj godini rada 100% iznosa komunalne naknade 
2. u drugoj godini rada 50% iznosa komunalne naknade 
3. u trećoj godini rada 25% iznosa komunalne naknade 
Pod pravnim i fizičkim osobama koje počinju obavljati djelatnost razumijevaju se pravne i 
fizičke osobe koje u posljednjih 5 godina nisu obavljale istu ili sličnu djelatnost na području 

Grada Ozlja i koje djelatnost obavljaju na području Poduzetničke zone Lug u poslovnim 
prostorijama odnosno na lokacijama na kojima se u posljednjih 5 godina nije obavljala ista 
ili slična djelatnost, te pravne ili fizičke osobe koje već posluju na području Grada Ozlja, 
ako otvaraju nove poslovne prostorije (u kojima još nije obavljana djelatnost) na novoj 
lokaciji te povećavaju ukupan broj zaposlenih uz uvjet da i dalje posluju na postojećoj i 
novoj lokaciji. 
Kao jedna od mjera poticanja demografske obnove, predlaže se potpuno oslobođenje od 
plaćanja komunalne naknade za naselja u kojima je pad stanovništva od 2011. do 2021. 
godine veći od 80%, a da pravo na djelomično oslobođenje od plaćanja komunalne naknade 
u iznosu od 25 % ostvaruju obveznici plaćanja komunalne naknade za stambeni i garažni 
prostor u naseljima Trešćerovac, Fratrovci Ozaljski, Sršići, Goleši Žumberački, Vini Vrh, 
Zaluka, Donji Lović, Radina Vas, Petruš Vrh,  zbog slabe naseljenosti, u kojima je pad broja 
stanovništva u zadnjih 10 godina veći od 40%. 
Rasprava: -  
Sabina Latin je pozdravila nazočne. U čl. 6 govorimo o cijeni komunalne naknade za 
djelatnost socijalne skrbi. Apelira na Grad Ozalj da se komunalne naknade za socijalne 
djelatnosti stavljaju u kategoriju oslobađanje plaćanja komunalne naknade. Danas 
djelatnost socijalne skrbi bilježi mnogo problema, od manjka usluga, preko 



nezadovoljavajuće kvalitete do nemogućnosti plaćanja za istu. Vijećnici već danas mogu 
donijeti odluku da se to popravi. Možemo donijeti odluku da se nekretnine u kojima se 
obavlja socijalna djelatnost bez obzira na tip korisnika oslobode plaćanja komunalne 
naknade ili da se barem skrb sa smještajem s koeficijenta 2,5 spusti na razinu kućanstva 
jer upravo je smještaj, osim što je deficitaran, postao nedostupan zbog cijena.  
 
Sanja Mikšić je kazala da su u čl. 12. i 13. važeće Odluke izričito navedeni subjekti koji su 
oslobođeni plaćanja komunalne naknade, te da tijekom e-savjetovanja nije zaprimljena niti 
jedna primjedba zainteresirane javnosti, kao niti na Odboru za komunalne djelatnosti i 
imovinu. Koeficijenti namjene su normirani sukladno primjerima sličnih gradova, vodeći 
računa da se izmjenama minimalno utječe na interese građana i gospodarskih subjekata  
 
Mirjana Marković je molila pojašnjenje za dobrovoljne vatrogasce.  
 

Gradonačelnica je odgovorila da su kućanstva čiji su članovi vatrogasci sudjelovali u 
barem jednoj vatrogasnoj intervenciji bili oslobođeni plaćanja komunalne naknade. To je 
bila privremena mjera dok nije donesena odluka o plaćanju vatrogasaca po intervenciji. 
Također je podržala prijedlog vijećnice Latin budući da je i sama upoznata sa važnim 
problemima socijalne skrbi, te predložila da se komunalna naknada ukine. Dodala je i da 
komunalnu naknadu već ne plaćaju javne ustanove socijalne i zdravstvene skrbi na 
području grada, a ovim prijedlogom to bi se proširilo i na privatne pružatelje usluge 
socijalne skrbi za starije osobe. Stoga se sukladno čl. 103. st. 2) Poslovnika predlaže da se 
čl. 9. predložene Odluke izmijeni na način da se izostave koeficijenti namjene za poslovne 
prostore koji služe za djelatnosti socijalne skrbi sa i bez smještaja (odjeljak 87 i 88), kao i 
da se čl. 12. podtoč. 4) mijenja i glasi: 4. ''koje koriste ustanove zdravstvene i socijalne 
skrbi, kojima je osnivač država ili županija ili druge fizičke ili pravne osobe u svrhu 
socijalne skrbi sa ili bez smještaja''. 
 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA  
Zaključak: Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi  
 
Sabina Angelina Latin zahvalila je vijećnicima što su jednoglasno podržali prijedlog 
gradonačelnice, te je najavila kako će udruga starKA s takvim zahtjevom ići i na ostale 
gradove u Hrvatskoj.  
 

TOČKA 7. 
ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O MJERAMA ZA POTICANJE 

RJEŠAVANJA STAMBENOG PITANJA MLADIH OBITELJI NA PODRUČJU GRADA OZLJA 
 

Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Sanja Mikšić, pročelnica JUO 
Gradsko vijeće Grada Ozlja donijelo je Odluku o mjerama za poticanje rješavanja 
stambenog pitanja mladih obitelji na području Grada Ozlja ('Službeni glasnik Grada Ozlja 
13/21). Budući da je nakon donošenja navedene Odluke donesen novi Zakon o uvođenju 
eura („Narodne novine“ broj 07/2022, 88/2022) kojim se uređuje uvođenje eura kao 
službene valute u Republici Hrvatskoj, a u Odluci o mjerama za poticanje rješavanja 
stambenog pitanja mladih obitelji na području Grada Ozlja ('Službeni glasnik Grada Ozlja 
13/21) podnositelj zahtjeva može ostvariti novčanu pomoć za kupnju kuće, za gradnju kuće 
te rekonstrukciju kuće u iznosu od najviše 20.000,00 kn, izmjenama i dopunama navedene 
Odluke iznos je određen u eurima, tako da podnositelj zahtjeva može ostvariti novčanu 
pomoć za kupnju kuće, gradnju kuće te rekonstrukciju kuće u povećanom iznosu od 
najviše 3.000,00 EUR.  
Predloženim izmjenama i dopunama navedene Odluke određeno je da se financijska pomoć 
radi gradnje obiteljske kuće na području Grada Ozlja može ostvariti pod uvjetom da je 
ishođena pravomoćna građevinska dozvola ili odgovarajući akt za gradnju i izvršena prijava 
početka građenja, prema važećim propisima gradnje, sve u godini raspisivanja javnog poziva 



ili u godini koja prethodi godini raspisivanja javnog poziva.  
Izmjenama i dopunama navedene Odluke određeno je da se financijska pomoć radi 
rekonstrukcije može ostvariti, pod uvjetom da je ishođena pravomoćna građevinska dozvola 
ili odgovarajući akt za gradnju, te da je izvršena prijava početka građenja, prema važećim 
propisima gradnje, sve u godini raspisivanja javnog poziva ili u godini koja prethodi godini 
raspisivanja javnog poziva. Kod kupnje stambenog objekta dodan je uvjet da mlade obitelji 
stambeni objekt nisu stekli kupnjom od krvnog srodnika u ravnoj liniji. 
Ostalim predloženim izmjenama Odluke o mjerama za poticanje rješavanja stambenog 
pitanja mladih obitelji na području Grada Ozlja, provedene su nomotehničke izmjene, bez 
bitnih sadržajnih promjena, a sve radi otklanjanja eventualnih nejasnoća prilikom provedbe 
Odluke.  
Rasprava: -  
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA   

Zaključak: Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o mjerama za  

                  poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji na području  
                  Grada Ozlja  
 

Točka 8. 
ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O SOCIJALNOJ SKRBI 

 
Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Sanja Mikšić, pročelnica JUO 
Člankom 289. Zakona o socijalnoj skrbi (NN broj 18/22, 46/22, 119/22) propisano je da su 
jedinice lokalne i područne (regionalne) samouprave odnosno Grad Zagreb dužni osigurati 
sredstva za obavljanje djelatnosti socijalne skrbi sukladno ovom Zakonu i zakonima kojima 
se ureduje financiranje jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave, u skladu sa 
socijalnim planom i mrežom socijalnih usluga na svojem području. Jedinice lokalne 
samouprave odnosno Grad Zagreb dužni su u svom proračunu osigurati sredstva za 
ostvarivanje prava za podmirenje troškova stanovanja pod uvjetima i na način propisan 
ovim Zakonom. Iznimno od stavka 2. ovoga članka, dio troškova stanovanja koji se odnosi 
na troškove ogrjeva korisnika koji se griju na drva osigurava se iz sredstava državnog 
proračuna. Jedinice lokalne i područne (regionalne) samouprave odnosno Grad Zagreb 
mogu osigurati sredstva za ostvarivanje novčanih naknada i socijalnih usluga stanovnicima 
na svom području u većem opsegu nego što je utvrđeno ovim Zakonom, na način propisan 
njihovim općim aktom, ako u svom proračunu imaju za to osigurana sredstva. Člankom 41.  
propisano je da se pravo na naknadu za troškove stanovanja priznaje korisniku zajamčene 
minimalne naknade, osim beskućniku koji se nalazi u prenoćištu, prihvatilištu ili mu je 
priznata usluga smještaja u organiziranom stanovanju, žrtvi nasilja u obitelji i žrtvi 

trgovanja ljudima kojoj je priznata usluga smještaja u kriznim situacijama. (2) Troškovi 
stanovanja u smislu ovoga Zakona odnose se na najamninu, komunalne naknade, troškove 
grijanja, vodne usluge te troškova koji su nastali zbog radova na povećanju energetske 
učinkovitosti zgrade. Jedinica lokalne samouprave dužna je korisnicima prava na 
zajamčenu minimalnu naknadu priznati pravo na troškove stanovanja. Člankom 42. 
propisano je da je pravo na naknadu za troškove stanovanja jedinica lokalne samouprave 
dužna priznati u visini od najmanje 30 % iznosa zajamčene minimalne naknade priznate 
samcu odnosno kućanstvu. Ako su troškovi stanovanja manji od 30 % iznosa zajamčene 
minimalne naknade, pravo na naknadu za troškove stanovanja priznaje se u iznosu 
stvarnih troškova stanovanja.   
Odlukom Vlade Republike Hrvatske o kriterijima i mjerilima za financiranje troškova 
stanovanja te iznosu sredstava za pojedinu jedinicu lokalne samouprave od 13. siječnja 
2023. (NN 5/23) utvrđeno je da je ukupan iznos sredstava za ogrjev korisnicima koji se 
griju na drva u 2023. godini u eurima za Grad Ozalj utvrđen u iznosu od 4037 EUR-a. 
Mjerilo za financiranje troškova stanovanja koji se odnose na troškove ogrjeva korisnika koji 
se griju na drva je iznos od 155,29 EUR- po korisniku za troškove ogrjeva korisnicima 
zajamčene minimalne naknade koji se griju na drva. 



Prijedlogom Odluke o izmjenama i dopunama socijalnoj skrbi Grada Ozlja usklađuje se sa 
Odlukom Vlade RH od 13. siječnja 2023. te se povećava cenzus i visina jednokratnih 
pomoći umirovljenicima. 
Prijedlogom Odluke predviđeno je da se korisnicima zajamčene minimalne naknade koji se 
griju na drva priznaju troškovi stanovanja za troškove grijanja u ukupnom iznosu od 
155,29 EUR, ukoliko Gradu dostave vlastoručno potpisanu izjavu danu pod kaznenom i 
materijalnom odgovornošću da se griju na drva i da će sredstva koristiti namjenski. 
Također, pravo na jednokratnu novčanu pomoć prigodom blagdana moći će ostvariti 
umirovljenici koji imaju prebivalište na području Grada Ozlja, kojima je mirovina jedini 
izvor prihoda, i to umirovljenici čija mirovina iznosi do 200 EUR mjesečno u iznosu od 70 
EUR, a umirovljenici čija mirovina iznosi od 201 do 270 EUR mjesečno u iznosu od 50 EUR, 
time da se u iznos mirovine uračunava se mirovina ostvarena u Republici Hrvatskoj i 
inozemstvu. 
Rasprava: - 

Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA    
Zaključak: Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi  

 
Točka 9. 

ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI OPĆINI RIBNIK ZA POVJERAVANJE 
OBAVLJANJA KOMUNALNE DJELATNOSTI DIMNJAČARSKIH POSLOVA GRADU OZLJU 

 
Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Sanja Mikšić, pročelnica JUO 
Člankom 28. Zakona o komunalnom gospodarstvu (NN 68/18, 110/18, 32/20) propisano je 
da jedinica lokalne samouprave koja ne može samostalno niti zajednički osigurati 
obavljanje komunalne djelatnosti može odlukom predstavničkog tijela obavljanje ove 
djelatnosti povjeriti drugoj jedinici lokalne samouprave na području iste ili druge županije, 
ako na to pristane predstavničko tijelo druge jedinice lokalne samouprave. Jedinice lokalne 
samouprave međusobna prava i obveze u slučaju iz stavka 1. ovoga članka uređuju 
pisanim ugovorom. Dana 17. studenog 2022. godine Gradu Ozlju obratila se Općina Ribnik 
sa zamolbom da se poslovi dimnjačara na području Općine Ribnik povjere Gradu Ozlju. 
Dana 2. studenog 2022. godine Općinsko vijeće Općine Ribnik usvojilo je Odluku o 
povjeravanju obavljanja komunalne djelatnosti drugoj jedinici lokalne samouprave. S 
obzirom da su Azeliji Eko d.o.o. povjereni navedeni poslovi na temelju Odluke o 
povjeravanju obavljanja komunalne djelatnosti trgovačkom društvu Azelija Eko d.o.o. 
(SGGO 1/19, 2/19, 1/20), a Azelija Eko d.o.o. je suglasna sa istim, predlaže se usvajanje 
Odluke kao u prijedlogu.  

Rasprava: - 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA 

Zaključak: Donosi se Odluka o davanju suglasnosti Općini Ribnik za povjeravanje  

                  obavljanja komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova Gradu Ozlju  
 

Točka 10. 
ODLUKA O USVAJANJU PLANA UPRAVLJANJA IMOVINOM U VLASNIŠTVU  

GRADA OZLJA ZA 2023. GODINU 
 
Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Danijel Kožar,   
Strategija upravljanja imovinom Grada Ozlja, za razdoblje od 2021. do 2027., predstavlja 
obvezujući dokument koji treba biti u funkciji učinkovitijeg upravljanja imovinom u 
vlasništvu ili na raspolaganju Grada Ozlja. Strategija sadrži dugoročne, srednjoročne i 
kratkoročne smjernice i ciljeve vezane uz upravljanje imovinom radi osiguranja učinkovitog 
i transparentnog upravljanja i raspolaganja imovinom. Vizija Strategije je sustavno, 
transparentno, optimalno i održivo upravljanje imovinom u vlasništvu i/ili raspolaganju 
Grada Ozlja u skladu s načelima odgovornosti, javnosti, ekonomičnosti i predvidljivosti tako 



da gradska imovina pridonosi općem dobru i razvoju gospodarstva, infrastrukture i same 
lokalne zajednice.  
U Izvješću o obavljenoj reviziji upravljanja i raspolaganja nekretninama jedinica lokalne i 
područne (regionalne) samouprave na području Karlovačke županije iz 2016. godine 
Državni ured za reviziju je dao preporuku da je potrebno donošenje godišnjeg plana 
upravljanja i raspolaganja imovinom, kojim je potrebno odrediti kratkoročne ciljeve i 
smjernice upravljanja imovinom i provedbene mjere u svrhu provođenja strategije (da li se 
ostvaruje misija, da li se primjenjuju načela te da li se ostvaruje godišnji plan), kao i 
potrebu dostavljanja izvješća o provedbi Gradonačelniku i Gradskom vijeću. 
Strategija, Plan upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Ozlja i Izvješće o provedbi Plana 
upravljanja, tri su ključna i međusobno povezana dokumenta upravljanja i raspolaganja 
imovinom. Strategijom upravljanja i raspolaganja imovinom u vlasništvu Grada Ozlja za 
razdoblje od 2021. do 2027. godine (dalje u tekstu: Strategija) određeni su srednjoročni 
ciljevi i smjernice upravljanja imovinom uvažavajući pri tome gospodarske i razvojne 

interese Grada Ozlja. Planovi upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Ozlja usklađeni su 
sa Strategijom, a sadrže detaljnu analizu stanja i razrađene planirane aktivnosti u 
upravljanju pojedinim oblicima imovine u vlasništvu Grada Ozlja. Plan upravljanja Gradsko 
vijeće Grada Ozlja donosi za razdoblje od godinu dana u tekućoj godini za sljedeću godinu.  

U Godišnjem planu upravljanja imovinom Grada Ozlja za 2023. godinu odabrane su mjere i 
aktivnosti provođenjem kojih će se osigurati pretpostavke za implementaciju posebnih 
ciljeva koji se vezuju na strateške ciljeve vezane uz upravljanje imovinom u vlasništvu 
Grada Ozlja. Plan upravljanja određuje kratkoročne ciljeve i smjernice upravljanja 
imovinom Grada Ozlja, te provedbene mjere u svrhu provođenja Strategije, te sadrži 
detaljnu analizu stanja upravljanja pojedinim oblicima imovine u vlasništvu Grada Ozlja. 
S ciljem učinkovitog upravljanja nekretninama Grad Ozalj planira u jednogodišnjem 
razdoblju poduzeti sljedeće konkretne aktivnosti:  

- nastavak izrade i konstantno ažuriranje registra nekretnina na način i s 

podacima koji su propisani za registar državne imovine, koji će se povezati sa 

geografskim informacijskim sustavom (GIS) i s prostornim planovima 

- nastavak upisa nerazvrstanih cesta kao javno dobro u općoj uporabi i kao 

neotuđivo vlasništvo Grada Ozlja 

- pokretanje postupaka prodaje zapuštenog poljoprivrednog i građevinskog 

zemljišta, kao i šuma (cca 2,7 ha ) na području k.o. Hrašće te u naselju Vuksani 

- pokretanje postupka prodaje zapuštenog poljoprivrednog zemljišta u: 

Liješću (cca 3 ha), zapuštenog  zemljišta u naselju Popovići te suvlasničkog dijela 

funduša u Ilovcu (kčbr. 362/1 i 362/4), suvlasničkog dijela kčbr. 1250/36 te 

kčbr. 892, 493/1 i 493/2, sve u k.o. Jaškovo  

- pokretanje prodaje ili zakupa zapuštenog poljoprivednog zemljišta u k.o. Zorkovac 

–Opatski breg cca 0,5 ha, zemljišta u k.o. Trg (Šljunčara) kčbr. 2263 i 2366/4; 

kao i parcelacija  velike kčbr. 2366/1 na dijelove pogodne za poljoprivrednu 

proizvodnju  

- pokretanje prodaje kč.br. 2135 k.o. Ozalj, u naravi kuća i gospodarska zgrada sa 

okućnicom na adresi Cesta Zrinskih i Frankopana 12. 

- pokretanje postupka prodaje građevinske (kčbr. 2561/13) kao i poljoprivredne 

parcele u Ozlju (kčbr. 724), uz alternativu zakup, te prodaja zemljišta u Ozaljskim 

Novakima (kčbr. 382/1 i 382/2) 

- pokretanje postupka prodaje ili davanja u zakup zapuštenog zemljišta u naselju 

Zaluka – kuća i okućnica cca 1,1 ha, te prodaja poljoprivrednog zemljišta u k.o. 

Tomašnica, kčbr. 1004 i 1005/2. 

- pokretanje postupka razvrgnuća suvlasništva stana u Ozlju, Kurilovac 9, sa 

suvlasnikom HZMO, odnosno otkup suvlasničkog dijela,  



- rješavanje imovinsko-pravnih odnosa i upisa prava vlasništva Grada Ozlja na 

neuknjiženim nekretninama, posebno namijenjenih izgradnji komunalne 

infrastrukture. 

 
 
U 2023. godini planira se pokretanje i nastavak započetih postupaka osiguranja dokaza i 
potpunog izvlaštenja nekretnina sukladno pravomoćnim lokacijskim dozvolama: 
- radi rekonstrukcije dijela Kolodvorske ulice od knjižnice zaključno sa parkiralištem 

osobnih automobila (Dom zdravlja) 
- radi rekonstrukcije nerazvrstane ceste Dvorišće Ozaljsko 4 – Podmosinje (k.č. br. 

1946/2,  1941/3, 1854/4, 1854/3, 1854/2, sve k.o. Police Pirišće); 
- radi izgradnje dijela Kolodvorske ulice u Ozlju – 3. faza (31 katastarska čestica za 

izvlaštenje). 

U 2023. god. planira se i rješavanje imovinsko-pravnih odnosa, odnosno provođenje 
postupaka osiguranja dokaza i potpunog izvlaštenja dijela nekretnina vlasnika u svrhu 
realizacije projekta rekonstrukcije državne ceste DC228 – izgradnja nogostupa i biciklističke 
staze na području Grada Ozlja od km 14+900 do km 23+950, u korist korisnika izvlaštenja 
Hrvatskih cesta (približno 450 nekretnina). 
Redovni poslovi upravljanja imovinom (npr. priprema dokumentacije, provođenje uknjižbi, 
vođenje upravnih postupaka i sporova, održavanje nekretnina) obavljat će se u kontinuitetu 
sukladno zakonskim i podzakonskim propisima, kao i općim aktima Grada Ozlja, radi 
realizacije projekata od interesa za Grad, sukladno osiguranim sredstvima u Proračunu 
Grada Ozlja za 2023. godinu. 
Rasprava: - 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA    

Zaključak: Donosi se Odluka o usvajanju Plana upravljanja imovinom u vlasništvu  

 Grada Ozlja za 2023. godinu  
 

Točka 11. 
ZAKLJUČAK O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA IZMJENE PRAVILNIKA  

O UNUTARNJEM USTROJU I NAČINU RADA ZAVIČAJNOG MUZEJA OZALJ 
 

Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Stjepan Bezjak, ravnatelj Zavičajnog muzeja Ozalj  
Dana 05.01.2023. godine stupio je na snagu Pravilnik o porezu na dohodak („Narodne 
novine“ 10/17, 128/17, 106/18, 1/19, 80/19, 1/20, 74720, 1/21, 102/22, 112/22, 
156/22, 1/2023, 3/23), kojim je člankom 7. stavak 35. određeno da se oporezivim 
primicima iz stavka 2 r.br 35. ovoga članka po osnovi nesamostalnog rada ne smatraju se 
troškovi prehrane  iz kojih je vidljivo da se redi o kontinuiranoj usluzi za radnike tijekom 
radnih dana. Člankom 7. stavak 43. Pravilnika o porezu na dohodak, određeno je da 
poslodavac može radnicima isplatiti novčanu potporu naknade iz stavka 2. r.br. 34. za 
podmirenje troškova prehrane najviše do visine 66,37 eura mjesečno, dok je prijašnjim 
Pravilnikom o porezu na dohodak („Narodne novine“ 10/17 i 1/21) propisano da za 
podmirenje troškova prehrane poslodavac može radnicima isplatiti do 5.000,00 kn godišnje 
(416,66 kn mjesečno). Budući da je člankom 37. Statuta Zavičajnog  muzeja Ozalj 
predviđeno da Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada donosi ravnatelj uz 
prethodnu suglasnost osnivača, radi usklađivanja sa važećim zakonskim i podzakonskim 
aktima, kao i sa materijalnim pravima službenika i namještenika Grada Ozlja, predlaže se 

davanje prethodne suglasnosti kao u prijedlogu. 

Rasprava: - 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA  
Zaključak: Donosi se Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene  

                  Pravilnika o unutarnjem ustroju i načinu rada Zavičajnog muzeja Ozalj  
 

 



Točka 12. 

ZAKLJUČAK O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA IZMJENE PRAVILNIKA 
O UNUTARNJEM USTROJU I NAČINU RADA 

PUČKOG OTVORENOG UČILIŠTA KATARINA ZRINSKA – OZALJ 
 

Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Zdenka Novosel, v.d. ravnateljica POU Katarina Zrinska-Ozalj 
Člankom 34. Zakona o ustanovama (''Narodne novine'' 47/1999, 29/1997, 76/1993, 
35/2008, 127/2019) propisano je da se unutarnje ustrojstvo ustanove uređuje  statutom 
ustanove sukladno zakonu i aktu o osnivanju. Članak 53. propisuje da ustanova ima statut 
i druge opće akte kojima se, sukladno zakonu i aktu o osnivanju ustanove, uređuje 
ustrojstvo, ovlasti i način odlučivanja tijela ustanove, te uređuju druga pitanja od značenja 
za obavljanje djelatnosti i poslovanje ustanove. Člankom 54. propisano je da Statut i druge 
opće akte ustanove donosi upravno vijeće uz prethodnu suglasnost osnivača ustanove ako 

zakonom ili aktom o osnivanju nije drugačije određeno.  
Dana 05.01.2023. godine stupio je na snagu Pravilnik o porezu na dohodak („Narodne 
novine“ 10/17, 128/17, 106/18, 1/19, 80/19, 1/20, 74720, 1/21, 102/22, 112/22, 
156/22, 1/2023, 3/23), kojim je člankom 7. stavak 35. određeno da se oporezivim 
primicima iz stavka 2 r.br 35. ovoga članka po osnovi nesamostalnog rada ne smatraju se 
troškovi prehrane  iz kojih je vidljivo da se redi o kontinuiranoj usluzi za radnike tijekom 
radnih dana. Člankom 7. stavak 43. Pravilnika o porezu na dohodak, određeno je da 
poslodavac može radnicima isplatiti novčanu potporu naknade iz stavka 2. r.br. 34. za 
podmirenje troškova prehrane najviše do visine 66,37 eura mjesečno, dok je prijašnjim 
Pravilnikom o porezu na dohodak („Narodne novine“ 10/17 i 1/21) propisano da za 
podmirenje troškova prehrane poslodavac može radnicima isplatiti do 5.000,00 kn godišnje 
(416,66 kn mjesečno). S obzirom na izmjene i dopune Pravilnika o unutarnjem ustroju i 
načinu rada Pučkog otvorenog učilišta Katarina Zrinska – Ozalj, radi usklađivanja sa 
važećim zakonskim i podzakonskim aktima, te materijalnim pravima službenika i 
namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Grada Ozlja i ostalih proračunskih korisnika, 
predlaže se Gradskom vijeću davanje suglasnosti na isti.  

Rasprava: - 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA  

Zaključak: Donosi se Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene  

                  Pravilnika o unutarnjem ustroju i načinu rada Pučkog otvorenog učilišta  
                  Katarina Zrinska – Ozalj  
 

Točka 13. 

ZAKLJUČAK O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA IZMJENE PRAVILNIKA  
O UNUTARNJEM USTROJU I NAČINU RADA  

GRADSKE KNJIŽNICE I ČITAONICE IVANA BELOSTENCA OZALJ 
 

Predlagatelj: Gradonačelnica  
Izvjestitelj: Bogdan Bošnjak, ravnatelj Gradske knjižnice i čitaonice Ivana Belostenca Ozalj  
Dana 05.01.2023. godine stupio je na snagu Pravilnik o porezu na dohodak („Narodne 
novine“ 10/17, 128/17, 106/18, 1/19, 80/19, 1/20, 74720, 1/21, 102/22, 112/22, 
156/22, 1/2023, 3/23), kojim je člankom 7. stavak 35. određeno da se oporezivim 
primicima iz stavka 2 r.br 35. ovoga članka po osnovi nesamostalnog rada ne smatraju se 
troškovi prehrane,  iz kojih je vidljivo da se redi o kontinuiranoj usluzi za radnike tijekom 
radnih dana. Člankom 7. stavak 43. Pravilnika o porezu na dohodak, određeno je da 
poslodavac može radnicima isplatiti novčanu potporu naknade iz stavka 2. r.br. 34. za 
podmirenje troškova prehrane najviše do visine 66,37 eura mjesečno, dok je prijašnjim 
Pravilnikom o porezu na dohodak („Narodne novine“ 10/17 i 1/21) propisano da za 
podmirenje troškova prehrane poslodavac može radnicima isplatiti do 5.000,00 kn godišnje 
(416,66 kn mjesečno). Člankom 37. Statuta Gradske knjižnice i čitaonice Ivana Belostenca 
Ozalj propisano je da statut i Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada donosi 
ravnatelj uz suglasnost Grada Ozlja. Radi usklađivanja sa važećim zakonskim i 



podzakonskim aktima, kao i sa materijalnim pravima službenika i namještenika Grada 
Ozlja, predlaže se davanje prethodne suglasnosti kao u prijedlogu. 

Rasprava: - 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA 

Zaključak: Donosi se Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene  

                  Pravilnika o unutarnjem ustroju i načinu rada Gradske knjižnice i  
                  čitaonice Ivana Belostenca Ozalj  
 

Točka 14. 
IZVEDBENI PLAN AKTIVNOSTI – GRAD PRIJATELJ DJECE ZA 2023. GODINU 

 
Predlagatelj: Gradonačelnica    
Izvjestitelj: Sanja Mikšić, pročelnica JUO 

Utvrđuje se prijedlog Izvedbenog plana aktivnosti „Grad Ozalj-prijatelj djece“ za 2023. 
godinu za koji se Grad Ozalj opredijelio Odlukom o uključenju u akciju gradova i općina od 
23. lipnja 2014. godine za provođenje aktivnosti uz suradnju lokalnih tijela ustanova, 
udruga, pojedinaca, odraslih i djece. Udruge na području grada Ozlja donijele su svoje 
planove za 2023. godinu u kojima je definirano vrijeme održavanja, programsko područje, 
nositelj aktivnosti i sudionici.  
Rasprava: - 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA 

Zaključak: Donosi se Izvedbeni plan aktivnosti – Grad prijatelj djece za 2023.  

                  godinu  
 

Točka 15. 
ZAKLJUČAK O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRAVILNIK O IZMJENAMA  

I DOPUNAMA PRAVILNIKA O UNUTARNJEM USTROJSTVU I NAČINU RADA  
DJEČJEG VRTIĆA ZVONČIĆ OZALJ 

 
Predlagatelj: Gradonačelnica    
Izvjestitelj: Melita Golub, v.d. ravnatelja DV Zvončić Ozalj  
Melita Golub pozdravila je nazočne. Zamolila je davanje prethodne suglasnosti na Pravilnik 
o izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada DV Zvončić 
Ozalj. U čl. 21. treba dodati „voditelj projekta“. Prema članku U čl. 24. Zakona o 
predškolskom odgoju i obrazovanju, Pravilniku o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada DV 
Zvončić Ozalj dodaje se POMOĆNIK za djecu s teškoćama u razvoju.  
Rasprava:  - 
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA 

Zaključak: Donosi se zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o  

                  izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada  
                  Dječjeg vrtića Zvončić Ozalj  
 

Točka 16. 
ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA POTPISIVANJE UGOVORA O 

SUFINANCIRANJU PROJEKTA CENTAR ZA GOSPODARENJE OTPADOM  
BABINA GORA ZA 2023. GODINU 

 
Predlagatelj: Gradonačelnica    
Izvjestitelj: Sanja Mikšić, pročelnica JUO  
Predloženom Odlukom ovlašćuje se gradonačelnica Grada Ozlja za potpisivanje Ugovora o 
sufinanciranju projekta Centra za gospodarenje otpadom Babina Gora u 2023. godini, a 
predmet ugovora je isplata kapitalne pomoći za provedbu projekta do iznosa osiguranog u 
Karlovačke županije za 2023. godinu. Prema dostavljenom prijedlogu Ugovora, planirano je 
sufinanciranje projekta u iznosu od 70.152,72 EUR-a za kapitalne pomoći. 
Rasprava: - 



Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA 

Zaključak: Donosi se Odluka o davanju suglasnosti za potpisivanje ugovora o  

                  sufinanciranju Projekta Centar za gospodarenje otpadom Babina gora za  
                  2023. godinu  
 

Točka 17. 
PROVEDBENI PLAN UNAPRJEĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA NA PODRUČJU  

GRADA OZLJA ZA 2023. GODINU 
 

Predlagatelj: Gradonačelnica    
Izvjestitelj: Sanja Mikšić, pročelnica JUO  
Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Grada Ozlja za 2023. godinu 
temelji se na odredbi čl. 13. stavak 4 Zakona o zaštiti od požara. Donosi se radi provođenja 

organizacijskih, tehničkih i urbanističkih mjera koje Grad Ozalj treba razmotriti tijekom 
2023. godine.  
Rasprava: - 
Nikola Čulig je zamolio sve navedene izvršitelje u ovom planu da se podcrtaju njihove 
dužnosti i obaveze da su to dužni napraviti.  
Usvajanje: JEDNOGLASNO, 13 ZA 

Zaključak: Donosi se Provedbeni plan unaprjeđenja zaštite od požara na području  

                  Grada Ozlja za 2023. godinu  
 
Budući je dnevni red iscrpljen, predsjednik Gradskog vijeća zahvalio se vijećnicima na 
sudjelovanju u radu, te je rad sjednice završen u 18,03 sati.  
 
Zamolio je gospodina Pavlića ispred tvrtke ''SPAR'' da se obrati nazočnima. 
Gospodin Pavlić je pozdravio nazočne. Želi izraziti zahvalnost i želi čestitati gospođi Lipšinić 
na prvim potezima koji su se povukli ka realizaciji ovog projekta koji ćemo realizirati. 
Čestitao je gospođi gradonačelnici, predsjedniku vijeća i gradskim vijećnicima koji su 
artikulirali prostor na način da se ova investicija i prostorno planski omogući.  Još prošle 
godine u realizirali lijevi skretač na vlastitu odgovornost i rizik smatrajući da će on doći 
jednog dana u uporabu na ovaj način koji je danas učinjen. Po pravomoćnosti ovih odluka 
krenut će nastavak pripremnih radova u skladu sa zakonskom regulativom da su spremni 
uručiti glavni projekat koji je već pripremljen. Očekuju u najkraćem roku izdavanje 
građevinske dozvole koja je planirana u ožujku ove godine. Prosječno vrijeme trajanja takvih 
projekata je 120 dana do realizacije. Ako se krene u sa radovima u ožujku, oko srpnja 
kolovoza je otvorenje objekta. Objekt će biti po zadnjim standardima sa dodatnim 
sadržajima poput ribarnice. To su ''SPAR''-ovi koji se mogu vidjeti po austrijskim manjim 

mjestima. Postavljena je realna maketa trgovine, a to je komunikacija sa prostorom, sa 
susjedima.  
 
Predstavila se nova direktorica Komunalnog Ozalj, Sunčica Brajković. Pozdravila je nazočne 
i kazala da dolazi sa mjesta šefa računovodstva. Zahvalila je na ukazanom povjerenju.  
 
Održana je studijska prezentacija o WRC-u, uz dobivenu dozvolu o korištenju.  
 
KLASA: 024-03/23-01/01 
URBROJ: 2133/05-01-23-5 
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